
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 29/04/2022

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Εσωτερικών
 Τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών
 Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων

ΘΕΜΑ: «Φράγμα Σέττας - Μανικίων Ευβοίας, ένα ακόμη αναπτυξιακό έργο
ως όραμα επί δεκαετίες»

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί,

Στην Κεντρική Εύβοια, επί σειρά ετών παραμένει ανεκπλήρωτο όραμα το αναπτυξιακό
έργο ύδρευσης και άρδευσης του Φράγματος Σέττας -  Μανικίων.  Το έργο ξεκίνησε το
2000 και, ενώ τότε θεωρούταν ένα από τα σημαντικότερα έργα πνοής στην Εύβοια,
δεκαετίες πια μετά παραμένει ανολοκλήρωτο αναμένοντας νέες χρηματοδοτήσεις,
προκειμένου να ολοκληρωθούν οι εργασίες του για να αντιμετωπιστούν οι ανάγκες
ύδρευσης και άρδευσης του Δήμου Κύμης – Αλιβερίου, καθώς και της Δ.Ε. Αμαρύνθου.
Κατόπιν, αναμένεται η μετέπειτα τουριστική αξιοποίηση του φράγματος - με
εναλλακτικές μορφές τουρισμού - ευρισκόμενου σε μια περιοχή ιδιαίτερου φυσικού
κάλλους. Η πολυετής καθυστέρηση της ολοκλήρωσης εν τω συνόλω του έργου θέτει σε
κίνδυνο τα έως τώρα επιμέρους έργα του,  με συνέπεια να ελλοχεύει η πιθανότητα
απώλειας διατεθέντων χρηματικών ποσών, τα οποία αναλογούσαν για αυτά. Τέλος, το
έργο θα αυξήσει τα υδατικά αποθέματα σε μια περιοχή που η ξηρασία είναι συχνό
φαινόμενο.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

1. Προτίθεστε όπως ενεργήσετε δεόντως, ώστε να δρομολογηθεί επιτέλους η συνέχιση
του Φράγματος Σέττας - Μανικίων Ευβοίας και η όσο το δυνατόν άμεση ολοκλήρωσή
του;

2. Το αναφερόμενο έργο, το οποίο εκτός των άλλων υποέργων θα περιλαμβάνει και
κατασκευή ταχυδιυλιστηρίου και δίκτυα ύδρευσης και δυνατότητας επέκτασης αυτών,
διατίθεστε να το εντάξετε στο χρηματοδοτικό πρόγραμμα «Φιλόδημος», ώστε με την
ολοκλήρωσή του να επιλυθεί το χρόνιο πρόβλημα ύδρευσης περιοχών Δήμου
Αμαρυνθίων και Κύμης - Αλιβερίου;

Ο ερωτών Βουλευτής
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